
Protokół Nr XLIII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 28 kwietnia 2022 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:09

Godzina zakończenia: 15:45

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Dyrektor GCEiS A. Regner, 

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Sołtysi

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Agata  Sobków  otworzyła  obrady  XLIII  sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej. 

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Lokalnego  Programu  Wspierania



Uzdolnionych Sportowo Dzieci i Młodzieży Gminy Ziębice. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania

stypendium sportowego szczególnie uzdolnionym uczniom i przedszkolakom w Gminie Ziębice.

7.   Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  nr  4  im.

Kombatantów Ziemi Ziębickiej w Ziębicach poprzez likwidację oddziału przedszkolnego. 

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nieodpłatnego  przejęcia  od  Krajowego  Ośrodka

Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy Ziębice działek nr 645/20 i 645/27 obręb Pomianów Dolny. 

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  wstępnej  lokalizacji  nowego przystanku

komunikacyjnego  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi  powiatowej

w granicach Gminy Ziębice.

10. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady.

12. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie sesji.

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

*  zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok,

*  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2022-2040.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków przedstawiła porządek obrad po zmianach. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad po zmianach.  



4. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nim.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Lokalnego  Programu  Wspierania

Uzdolnionych Sportowo Dzieci i Młodzieży Gminy Ziębice. 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner.

Radny W. Iskra powiedział, że na Komisji zastanawiano się czy dzieci uczęszczające do szkół na

terenie Gminy Ziębice mają prawo do takiego stypendium. 

Dyrektor  GCEiS  A.  Regner  odpowiedział,  że  uchwała  dookreśla  dzieci  z  przedszkoli  i  szkół

podstawowych. 

Radny  J.  Sobol  zapytał  czy  dzieci  uczęszczające  do  szkół  na  terenie  Gminy  Ziębice,  ale

mieszkające w innej Gminie mają prawo?

Dyrektor GCEiS A. Regner odpowiedział, że jego zdaniem tylko mieszkające w Gminie Ziębice. 

Rada dyskutowała w temacie uprawnionych do otrzymania stypendium i kryteriów, które powinny

spełniać. 

Burmistrz Ziębic poprosił o przerwę w celu dostosowania projektu uchwały do wypracowanych

ustaleń. 

14:35 – przerwa

14:44 – koniec przerwy

Projekt uchwały po zmianach odczytał Dyrektor GCEiS A. Regner.

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 411/VIII/2022  ws.  przyjęcia

Lokalnego  Programu  Wspierania  Uzdolnionych  Sportowo  Dzieci  i  Młodzieży  w  Gminie

Ziębice. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania

stypendium sportowego szczególnie uzdolnionym uczniom i przedszkolakom w Gminie Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner.

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 412/VIII/2022 ws.  określenia

szczegółowych zasad i trybu przyznawania stypendium sportowego szczególnie uzdolnionym

uczniom i przedszkolakom w Gminie Ziębice.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  nr  4  im.

Kombatantów Ziemi Ziębickiej w Ziębicach poprzez likwidację oddziału przedszkolnego. 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner.

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  413/VIII/2022  ws.

przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Kombatantów Ziemi Ziębickiej  w Ziębicach

poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.

15:00 – posiedzenie opuścił p. A. Regner

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nieodpłatnego  przejęcia  od  Krajowego  Ośrodka

Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy Ziębice działek nr 645/20 i 645/27 obręb Pomianów Dolny. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.



Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 414/VIII/2022 ws. nieodpłatnego

przejęcia  od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy Ziębice działek  nr

645/20 i 645/27 obręb Pomianów Dolny.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wstępnej  lokalizacji  nowego  przystanku

komunikacyjnego  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi  powiatowej

w granicach Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 415/VIII/2022  ws.  ustalenia

wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na potrzeby gminnej komunikacji

autobusowej w ciągu drogi powiatowej w granicach Gminy Ziębice.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak i poinformowała o autopoprawce.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  416/VIII/2022  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”



i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  417/VIII/2022  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2022-2040.

12. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz omówił najistotniejsze sprawy.

Radny W. Iskra zapytał o kanalizowanie miejscowości takich jak Lipa, Krzelków?

Burmistrz  odpowiedział,  że  trzeba  podchodzić  do  tematu  ekonomicznie  i  uzyskiwać

dofinansowania  do miejscowości,  w których będzie  uzyskany odpowiedni  wskaźnik.  Dodał,  że

zadanie w miejscowości Lipa jest do wykonania przy pomocy własnych środków Gminy. Wszystkie

miejscowości należące do aglomeracji zostały też wyłączone z możliwości tego dofinansowania.

Argumentami też są konieczności przebudowy dróg w miejscowościach, które zgłoszono. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca Rady poinformowała o działaniach podjętych w ostatnim miesiącu. 

Poinformowała  o  VIII  Kongresie  Samorządowym  oraz  o  obowiązku  złożenia  oświadczeń

majątkowych. 

14. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny W. Ochał zapytał o postęp prac związanych z inkubatorem przedsiębiorczości. 

Burmistrz odpowiedział, że lada moment ogłoszony zostanie przetarg. Warunkiem dofinansowania

była  dostępność  dla  osób  niepełnosprawnych,  więc  konieczne  było  zaprojektowanie  windy,

niedawno uzyskano pozwolenie na to zadanie. Na dzień dzisiejszy w obiekcie zakwaterowani są

uchodźcy, którzy będą przenoszeni na świetlice wiejskie. 

Radny J. Koprowski zaprosił na Konferencję, która odbędzie się 18 maja w ZCK, a jej tematem

będzie wolontariat i jego rola w czasach pandemii i wojny. 

Burmistrz Ziębic zaprosił na uroczystości majówkowe. 

Radny M. Kuriata zwrócił  uwagę na problem, gdy firma Tauron wyłącza prąd na całe dnie nie

informując wcześniej nigdzie o tym, co dla przedsiębiorców jest bardzo problematyczne. 

Burmistrz Ziębic odpowiedział, że do Urzędu również taka informacja nie trafiła.



15. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XLIII  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


